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Abstract (en)
An infant's shoe is described, the rear external surface of which is plane, that is to say has a so-called platform or square shape, with a lasted shaft
which runs continuously around the heel region, an inner lining and an outsole which is raised at the toe, with a toe-cap and, built in firmly between
shaft and inner lining, an insert which acts as both reinforcement and support as well as cushion, the insert being a so-called heel basket which
is manufactured in one piece, surrounds the heel and consists of torsionally elastic thermoplastic material, the side of the heel basket facing the
shaft being designed with a square shape and the side facing the inner lining corresponding to the anatomy of the infant's heel and the heel basket
running out into an O-shaped bead in the upper edge region. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Kinderschuh, insbesondere Lauflernschuh beschrieben, dessen hintere Außenfläche eben ist, d. h. sogenannte Plateau- oder Karreeform
aufweist, mit einem gezwickten Schaft, der um den Fersenbereich herum durchgehend verläuft, einem Innenfutter und einer an der Spitze
hochgezogenen Laufsohle, mit einer Spitzenkappe, sowie einer zwischen Schaft und Innenfutter fest eingebauten Einlage, die sowohl versteifend
und stützend als auch polsternd wirkt, wobei die Einlage ein einstückig gefertigter, die Ferse umschließender sogenannter Fersenkorb ist, der aus
wringelastischem thermoplastischem Material besteht, wobei die dem Schaft zugewandte Seite des Fersenkorbes karreeförmig ausgestaltet ist und
die dem Innenfutter zugewandte Seite der Anatomie der Kinderferse entspricht und der Fersenkorb im oberen Kantenbereich in einen O-förmigen
Wulst ausläuft.
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